
 

                            
 

Havlíčkobrodská radnice uspořádala Veřejné fórum, výslednými problémy se 

město bude zabývat  
 

Havlíčkobrodská radnice uspořádala v polovině září Veřejné fórum. Zástupci 

samosprávy diskutovali s obyvateli města u sedmi tematických stolů a společně hledali 

nejpalčivější problémy z různých oblastí.  Hovořilo se např. o dopravě, životním 

prostředí, školství, veřejné správě či ekonomice. 

 

Každý příchozí si našel téma, které ho zajímalo a mohl o něm diskutovat nejen s úředníky 

havlíčkobrodské radnice, ale i s příslušným radním města. 

„Občané měli možnost otevřeně hovořit o tom, co by chtěli změnit a řešit či co považují 

v Havlíčkově Brodě za největší problém,“ přiblížila Marie Kudrnová koordinátorka MA 21. 

 

„Mile mě překvapilo, kolik občanů si na Veřejné fórum našlo cestu. Bylo příjemným 

zjištěním, že se lidé o dění v Havlíčkově Brodě zajímají. Za největší problém označili 

obyvatelé města absenci jihovýchodního obchvatu města. Dále si lidé stěžovali např. na péči o 

veřejnou zeleň,“ konstatoval starosta města Jan Tecl. 

 

V konečném výsledku vzešlo ze společné debaty zástupců města s veřejností čtrnáct 

největších problémů, které následně ověří tzv. ověřovací anketa.  V té mohou vyjádřit 

hlasováním svůj názor všichni obyvatelé města. Anketa byla spuštěna na internetových 

stránkách města www.muhb.cz, hlasování je možné do 15. října 2015. Finálními výsledky se 

bude zabývat rada města v návaznosti na přípravu rozpočtu v roce 2016. 

 

Péče o veřejnou zeleň – odborná , kvalitní 

Čistota města – podchody, úklid psích exkrementů 

Podhodnocené financování školských budov 

Chybí služba jeslí 

Zvýšení váhy města při jednání s krajem a státem 

Pozemky pro podnikání 

Nedostatek zubních lékařů, ambulancí psychiatrů 

Nedostatek vhodného bydlení pro seniory, sociálně vyloučené 

Lehkoatletický areál 

Koordinace kultury a zvýšení rozpočtu této oblasti 

Obchvat města 

Parkování ve městě 

Zvýšit „podpora sociálního podnikání“ 

Zjednodušit  řízení o umístění reklamních zařízení 

 

Veřejné fórum proběhlo v rámci realizace Místní agendy 21 za finanční podpory Kraje 

Vysočina a poděkování patří sponzorům, kteří poskytli ceny do tomboly. 

http://www.muhb.cz/
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